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KészültKészültKészültKészült  a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testületének 2010. 
december 13-án du. 1500 órakor megtartott –rendkívüli – üléséről. 
 
 
Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselő-testületi tagok, 
     Dr. Horváth Edit megbízott jegyző, 
     Kovács Tamás hatósági irodavez. h., 
     Karapné Gábor Zsuzsanna pályázati ref., 
     Orosz János Alianz Hungária Biztosító Zrt. képviselője, 
     Bácsi Lajosné jegyzőkönyvvezető 
 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes köszöntötte a képviselő-testület tagjai és a jelenlévőket. A 
jelenléti ív alapján megállapította, hogy Rostás Zsigmond képviselő hiányzik, 
jelen van 10 fő képviselő, az ülés határozatképes, azt megnyitotta. 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Borsi István személyében tett javaslatot, akit a 
képviselő-testület 9 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett – határozat hozatal 
nélkül – elfogadott. 
A napirendi pontokra a meghívótól eltérően az alábbiak szerint tett javaslatot: 
1./ „Segítsünk egymáson” – Közösségi felzárkóztatás a mélyszegénységben élők 

integrációjáért c. programhoz való csatlakozás megtárgyalása a 
mélyszegénységben élők felzárkóztatásáért 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Karapné Gábor Zsuzsanna pályázati 
ref. 

 
2./ Polgármester életbiztosítása 
 Előadó: Kiss Sándor Mátyás ÜEKB elnök 
 
3./ Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. Felügyelő Bizottságába tag delegálása 
 Előadó: Fekete György GVB elnök 
 
4./ A polgármester munkájának segítésére önkormányzati tanácsadói 

munkakörök létrehozása 
 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester 
 
5./ Tüzelő segélyhez tűzifa biztosítása 
 Előadó: Fekete György GVB elnök 
 
A meghívóban szereplő 1./ napirenddel kapcsolatban tájékoztatta a képviselőket, 
hogy a jegyzői álláshelyre beérkezett pályázatokban azért nem tudnak még 
döntést hozni, mivel egy pályázat, ami időben került postázásra, ezen a napon 
érkezett meg, és ezt a jelentkezőt még a bizottságnak meg kell hallgatnia, s csak 
aztán kerülhet a képviselő-testület elé. 
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A képviselő-testület az ismertetett napirendi pontokat 10 igen szavazattal – 
határozat hozatal nélkül – elfogadta. 
 
 

1./ „Segítsünk egymáson” – Közösségi 
felzárkóztatás a mélyszegénységben élők 
integrációjáért c. programhoz való csatlakozás 
megtárgyalása a mélyszegénységben élők 
felzárkóztatásáért 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, 
Karapné Gábor Zsuzsanna pályázati ref. 

 (előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes tájékoztatásként elmondta, hogy október elején az Úton 
Egyesület beadott egy pályázatot, melybe több települést vontak be. A pályázat 
beadásra került, amiből Nyírábrány kilépett a hiánypótlás alkalmával. 
Ugyanerre a pályázatra a Hajdúhadházi Kistérség települései is beadnának egy 
pályázatot, s ennek támogatásáról kellene döntést hozniuk. Felkérte a téma 
előadóját az előterjesztés ismertetésére. 
 
Karapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor Zsuzsanna ismertette az előterjesztést a kiadottnak megfelelően.  
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a pályázat 
támogatásáról szóló határozati javaslatot, amit a képviselő-testület 10 igen 
szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi határozatot: (T.kód: Z1) 
 

299/299/299/299/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzat képviselő-testülete 
megtárgyalta a „Segítsünk egymáson„ című projekthez való 
csatlakozás lehetőségét és úgy határozott, hogy az Új Új Új Új 
Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás 
Operatív ProOperatív ProOperatív ProOperatív Program támogatási rendszeréhez benyújtottgram támogatási rendszeréhez benyújtottgram támogatási rendszeréhez benyújtottgram támogatási rendszeréhez benyújtott 
„Segítsünk egymáson!” „Segítsünk egymáson!” „Segítsünk egymáson!” „Segítsünk egymáson!” ---- Közösségi felzárkóztatás a  Közösségi felzárkóztatás a  Közösségi felzárkóztatás a  Közösségi felzárkóztatás a 
mélyszegénységben élők integrációjáértmélyszegénységben élők integrációjáértmélyszegénységben élők integrációjáértmélyszegénységben élők integrációjáért című TÁMOPcímű TÁMOPcímű TÁMOPcímű TÁMOP----5.1.35.1.35.1.35.1.3----
09/209/209/209/2----2010201020102010----0050 azonosító számú0050 azonosító számú0050 azonosító számú0050 azonosító számú pályázat céljaival egyetért, 
azt támogatja, és segítséget nyújt annak megvalósításában. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a partnerségi 
együttműködési megállapodást írja alá. 
 
Határidő:Határidő:Határidő:Határidő: 2010. december 15. 
Felelős:Felelős:Felelős:Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 

 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes szavazásra tette fel a 259/2010.(X.14.)HÖ sz. határozat hatályon 
kívül helyezésére vonatkozó határozati javaslatot, amit a képviselő-testület 10 
igen szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi határozatot: (T. kód: Z1) 
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300/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat300/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat300/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat300/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
döntött, hogy a 259/2010.(X.14.)HÖ. sz. határozatát hatályon 
kívül helyezi. 

 
 

2./ Polgármester életbiztosítása 
 Előadó: Kiss Sándor Mátyás ÜEKB elnök 
 (szóbeli előterjesztés) 

 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes a téma felvezetéseként elmondta, van egy kötelező polgármesteri 
végkielégítés, ami a négy éves ciklus végén kerül kifizetésre, ha az addig regnáló 
polgármester nem nyeri el a választók bizalmát, és ami egy plusz kiadást jelent 
az önkormányzatnak. Létezik egy 4 éves futamidőre szóló biztosítási forma, ami 
megtakarítás és életbiztosítás, és ami tartalmaz kockázatvállalást is, és a 
befizetett összegtől garantáltan több kerül visszafizetésre a lejárati idő végén, 
valamint még valamennyi hozamra is lehet számítani. Ennek ismertetésére 
átadta a szót az ülésen jelenlévő biztosítási szakértőnek. 
 
Orosz JánosOrosz JánosOrosz JánosOrosz János - Alianz Hungária Biztosító Zrt. képviselője – elmondta, hogy ezt a 
biztosítási formát az Alianz 8 évvel ezelőtt dolgozta ki azért, hogy a 4 éves ciklus 
végén amennyiben a polgármester nem kerül újra megválasztásra, akkor a 
törvényben előírt polgármesteri végkielégítés kifizetéséhez segítséget nyújthat. 
Ezt egy befektetéssel és egy biztosítással kombinálták, mivel a polgármesterek 
sokat utaznak, így a baleseti veszélynek is fokozottabban vannak kitéve. A 
szerződő az önkormányzat, a díjfizető az önkormányzat, a lejárati 
kedvezményezett szintén az önkormányzat, tehát ez a pénz visszaszáll az 
önkormányzatra, és a polgármester mindvégig biztosítva van. A négy év eltelte 
után megkapják a lejárati összeget, plusz a hozamokat. Számszerűsítve egy 46 
hónapos futamidejű 3.600.000 forint induló biztosítási összeg esetében a 
minimum garantált lejárati összeg 4.051.832 forint, plusz a hozam, amit a 
befektetés jellege miatt konkrétan nem tudott megjelölni. A példaként 
említettből látszik, hogy a minimum lejárati összeg mindenképpen magasabb, 
mint a befizetett összeg. Plusz szolgáltatást adnak akkor, ha sajnálatos 
biztosítási esemény, haláleset közlekedési balesetből eredne, akkor a biztosítási 
összeg plusz 50%-a kerül még kifizetésre, illetve égési sérülés esetén további 
100%-a, ha ennek a kombinációja, akkor további 150% kerül kifizetésre. Ez a 
harmadik ciklus, amióta működik ez a biztosítási forma, és azok az 
önkormányzatok, akik részt vettek az első két ciklusban automatikusan kérik 
továbbra is.  
 
Rostás ZRostás ZRostás ZRostás Zsigmondsigmondsigmondsigmond képviselő megérkezett (11 szavazó). 
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor tájékoztatta a képviselőket, hogy az ügyrendi bizottság az 
előterjesztést megtárgyalta, elfogadta, és elfogadásra javasolta a képviselő-
testületnek. 
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Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes amennyiben elfogadásra kerül, a pontos részleteket a pénzügyi 
iroda át fogja tekinteni, hogy a befizetések a leggazdaságosabb formában 
történjenek. A testületnek abban kell döntést hoznia, hogy elfogadják e ezt a 
befektetési formát, ami egy adott célra történik. A negyedik év végén ez a pénz 
visszafizetésre kerül az önkormányzatnak, és ha nem polgármesteri 
végkielégítésre, másra is fel lehet használni. Előnye, hogy személyre vonatkozóan 
tartalmaz egy baleseti kockázatviselést. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc az elhangzottak alapján támogathatónak tartotta az 
előterjesztést. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes más kérdés, észrevétel hiányában az elhangzottaknak 
megfelelően szavazásra tette fel, hogy az önkormányzat befektetéssel kombinált 
életbiztosítási szerződést köt 46 hónap lejárati idővel a polgármester személyére 
úgy, hogy a szerződő fél, a díj fizető és a kedvezményezett is az önkormányzat, 
amit a képviselő-testület 11 igen szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi 
határozatot: (T. kód: B9) 
 

301/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat301/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat301/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat301/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
döntött, hogy az önkormányzat befektetéssel kombinált 
életbiztosítási szerződést köt 46 hónap lejárati idővel Csáfordi 
Dénes polgármester személyére. 
A szerződő fél, a díj fizető és a kedvezményezett is az 
önkormányzat.  
 
Felhatalmazza Csáfordi Dénes polgármestert a biztosítási 
kötvény aláírására. 
 
A fedezetet a 2011. évi költségvetés terhére biztosítja. 
 
Határidő: 2010. december 30. 
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 

 
 

3./ Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 
Felügyelő Bizottságába tag delegálása 

 Előadó: Fekete György GVB elnök 
 (szóbeli előterjesztés) 
 

Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes felkérte a gazdasági bizottság elnökét az előterjesztés 
ismertetésére. 
 
Fekete GyörgyFekete GyörgyFekete GyörgyFekete György arról tájékoztatott, hogy a cégnél 14-én igazgatósági ülés lesz, 
amin polgármester úr fog részt venni, és ott fog tájékozódni, hogy ennek a 
feladatkörnek az ellátása mivel jár, milyen követelmények vannak. Javasolta ez 
után szülessen meg a döntés. 
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Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes elmondta, hogy másnap megy Hajdúböszörménybe, ahol tud majd 
tájékozódni ezzel kapcsolatban. Jelenleg Komor Sándor tagja a Felügyelő 
Bizottságnak, de célszerűnek tartotta képviselő-testületi tagot delegálni. Mivel 
nem ismerik a részleteket, hogy ez mivel jár (munka, juttatás), javasolta a döntés 
elhalasztását. Megjegyezte, hogy több szervezetbe is kell delegálni tagokat, több 
helyen van tulajdonrésze az önkormányzatnak. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc arról tájékoztatta a képviselő-testület tagjait, hogy korában 
született egy olyan döntés ezzel kapcsolatban, hogy a mindenkori gazdasági 
bizottság elnöke legyen delegálva a Felügyelő Bizottságba, bár az előző ciklusban 
ez nem működött.  
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes véleménye volt, hogy az ismeretek birtokában hozzanak döntést. 
Az alakuló ülésen részt vett, ahol tulajdonrész alapján került sor három alelnök 
megválasztására, Hajdúhadháznak 11,6%-os tulajdonrésze van. Ebben a 
hulladékgazdálkodási cégben Hajdúböszörmény a többségi tulajdonos, a döntések 
ott születnek meg. Ettől függetlenül részt kell venni a munkában, így a döntés 
előkészítésében, valamint a döntést befolyásolni lehet. A Felügyelő Bizottság 
munkájára rá fog kérdezni, szerinte a bizottság ezután tárgyalja meg, és a 
testület ezt követően hozzon benne döntést.  
 
Dr. Horváth EditDr. Horváth EditDr. Horváth EditDr. Horváth Edit a tag megválasztását mindenképpen fontosnak tartotta, mert a 
másnap tartandó gyűlésen kerül sor a Felügyelő Bizottság megválasztására, és 
amennyiben Hajdúhadházról nem lesz delegált, úgy a bizottság munkájában a 
továbbiakban nem tudnak részt venni. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes elképzelhetőnek tartotta, hogy a másnapi ülésen tolódni fog a 
bizottság megválasztása, mivel a jövő évi szemétszállítási díj lesz az ülés témája, 
amit 8%-kal akarnak emelni, és amit soknak tartott. Javaslatot nem tudott tenni 
a delegált személyét illetően, mivel nem ismerte a bizottság munkáját.  
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor meglátása volt a Dr. Horváth Edit által elmondottakat figyelembe 
véve, hogy dönteniük szükséges a témában. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes 5 perc szünetet rendelt el, hogy telefonon utána érdeklődhessen. 
A szünet eltelte után elmondta, valóban szükséges a tag megválasztása a holnapi 
napra. Bozsányi Ferenc részéről elhangzott javaslatként a gazdasági bizottság 
elnökének személye, Kiss Sándor képviselőtársa jelezte felé, hogy ezt a delegálást 
elvállalná. Kérte képviselőtársait, amennyiben van javaslatuk, azt tegyék meg. 
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond Csonka István személyében tett javaslatot. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc jelezte, hogy szívesen részt venne a Felügyelő Bizottság 
munkájában. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes kérdése volt a jelöltek felé, vállalják e a jelölést, amire a jelölt 
személyek – Fekete György, Kiss Sándor, Csonka István – igennel válaszoltak. 
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Antal FerencAntal FerencAntal FerencAntal Ferenc javaslata volt, hogy titkos szavazással döntsenek a delegált 
személyéről. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes szavazásra tette fel a titkos szavazásra tett javaslatot, amit a 
képviselő-testület 11 igen szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi 
határozatot: (T. kód: Z1) 
 

302/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat302/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat302/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat302/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
döntött, hogy a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 
Felügyelő Bizottságba tag delegálása című napirendben titkos 
szavazással dönt. 
 

 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes a titkos szavazást lebonyolító szavazatszámláló bizottságba 
Vargáné Sőrés Ilona, Asztalos Péter, Fórián Albert személyében tett javaslatot, 
akiket a képviselő-testület 9 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett 
megválasztott, és meghozta az alábbi határozatot: (T. kód: Z1) 
 

303/2010.(XII.16.)HÖ sz. határozat303/2010.(XII.16.)HÖ sz. határozat303/2010.(XII.16.)HÖ sz. határozat303/2010.(XII.16.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
döntött, hogy a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 
Felügyelő Bizottságba tag titkos szavazással történő 
megválasztásának lebonyolításához szavazatszámláló 
bizottság tagjának 
 
Vargáné Sőrés Ilonát 
Asztalos Pétert 
Fórián Albertet 
 
választja meg. 

 
 
Vargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés Ilona ismertette a titkos szavazás menetét, majd a szavazólapok 
elkészülte után az kiosztásra került a képviselők részére. 
A szavazólapok átszámolása után ismertette a szavazás eredményét az alábbiak 
szerint: Fekete György 3 szavazat, Csonka István 4 szavazat, Kiss Sándor 4 
szavazat. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes mivel a titkos szavazás eredménytelen volt, javaslata volt, hogy a 
második körben nyílt szavazással döntsenek a delegált megválasztásáról, amit a 
képviselő-testület 11 igen szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi 
határozatot: (T. kód: Z1) 
 

304/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat304/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat304/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat304/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
döntött, hogy a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 
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Felügyelő Bizottságba tag delegálásáról második szavazás 
alkalmával nyílt szavazással dönt. 

 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes fenti szavazat eredménye alapján szavazásra tette fel, hogy a 
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. Felügyelő Bizottságába a várost 
delegáltként Csonka István képviselje, amit a képviselő-testület 3 igen 
szavazattal 8 tartózkodás mellett nem fogadott el. 
Szavazásra tette fel, hogy Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. Felügyelő 
Bizottságába delegáltként a várost Kiss Sándor képviselje, amit a képviselő-
testület 8 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett elfogadott, és meghozta az 
alábbi határozatot: (T. kód: Z1) 
 

305/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat305/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat305/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat305/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
döntött, hogy a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 
Felügyelő Bizottságba tagnak Kiss Sándort delegálja. 

 
 

4./ A polgármester munkájának segítésére 
önkormányzati tanácsadói munkakörök 
létrehozása 

 Előadó: Csáfordi Dénes polgármester 
 (előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes elmondta, hogy a Polgármesteri Hivatal az átvilágítás kapcsán 
átszervezésre kerül, vannak üres álláshelyek, így az anyagi fedezet biztosítva 
van. A törvény szerint ilyen munkakörök kialakítására az összlétszám 8%-ában 
van lehetőség. A tanácsadói munkakörbe felvett dolgozókkal 4 évre, a 
polgármester megbízatásának idejére lehet szerződést kötni, a munkáltatói 
jogokat a polgármester gyakorolja. A hivatalban jelenleg nincs sajtóreferens, aki 
a kapcsolattartást biztosítaná a médiákkal, és az újság készítése is hivatalon 
belül kerülne megoldásra, valamint a pályázati dolgokkal jelenleg foglalkozó két 
kolleganő valószínűleg más feladatot fog kapni. Négy olyan munkakört tudnak 
létesíteni, ami a polgármesterhez kapcsolódik, ebből egy munkakör – titkári – 
már működik, így még három munkakör biztosítását kérte. Jelenleg 2 fő kerülne 
felvételre, a már említett sajtóreferens, és a pályázati referens munkakörbe.  
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond rákérdezett Molnár Balázs személyére. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes a kérdésre válaszolva elmondta, ő segíteni jött át, a művelődési 
háznál van állományban közalkalmazottként, hogy mi lesz vele hosszú távon, az 
átszervezés során fog eldőlni.  
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond bővebb tájékoztatást kért a hivatali létszámot illetően. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes elmondta, hogy a hivatalban 6-8 üres álláshely van, többen 
készülnek nyugdíjba, így több üres álláshely is lesz. Az átszervezésről az 
átvilágítás eredménye után fognak dönteni, egy terület nincs lefedve, 
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rendezvények szervezése, sajtóval való kapcsolattartás, amire Tóthné Ilyés Edit 
jelentkezett, aki jelenleg a Magyar Honvédség Bocskai Lövészdandárának 
sajtóreferense. A másik jelölt, aki a pályázatokkal fog foglalkozni a kistérségnél 
dolgozott az NFÜ foglalkoztatásában, Bodnár Milán angol, politológia szakon 
végzett, a jogi egyetem negyedéves hallgatója levelezőn. Mind a ketten felkészült 
szakemberek, és mind a ketten hadházi kötődésűek.  
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc kérdése volt, hogy a harmadik fő milyen területen fog dolgozni. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes válaszában elmondta, az átszervezés során fog eldőlni, hogy 
szükség lesz e annak az álláshelynek a betöltésére. Mivel a felvételre kerülők 
fiatalok, a bérük nem lesz magas, a nyugdíjba menők magasabb fizetéssel voltak 
az állományban.  
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István a pontosítás miatt elmondta, hogy az előterjesztésben hivatkozott 
törvény második bekezdése előírja, hogy ezzel az SZMSZ-t módosítani kell, 
megjegyezte, hogy a titkár megválasztása sem került bele, valamint kitért az 
illetmény megállapítására, amit a törvény szerint a besorolástól függetlenül a 
munkáltatói jogkör gyakorlója állapít meg, így a polgármester. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes a felvetettre reagálva elmondta, bárki kerül felvételre, a 
besorolásnak megfelelő bért fogja kapni. Javasolta a határozati javaslatot azzal 
kiegészíteni, hogy az önkormányzati tanácsadói munkakör a jelenlegi 1 főről 4 
főre módosul, bérük a besorolásnak megfelelően kerül megállapításra, valamint 
az SZMSZ-en átvezetésre kerül.  
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István javasolta az előírt 8% is kerüljön be a határozatba, mivel 
változhat az állományi létszám. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes elmondta, amennyiben ez a létszám a 8% fölé emelkedne, akkor 
annak megfelelően módosításra kerül, a negyedik álláshely betöltése nem 
tervezett.  
A témát lezárva szavazásra tette fel a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, 
hogy az önkormányzati tanácsadói munkakör a jelenlegi 1 főről 4 főre emelkedik, 
illetményük a besorolásnak megfelelően kerül megállapításra, és az SZMSZ-en 
átvezetésre kerül. 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot a kiegészítéssel együtt 11 igen 
szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: (T. kód: Z1) 
 

306/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat306/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat306/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat306/2010.(XII.13.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete az 
előterjesztést megtárgyalta, és úgy döntött, hogy a képviselő-
testület és bizottságai döntéseinek előkészítése, illetve a 
polgármester tevékenységéhez közvetlenül kapcsolódó 
feladatok ellátása segítésére a 256/2010.(X.14.)HÖ sz. 
határozattal engedélyezett 1 fő önkormányzati tanácsadói 
álláshelyet 2010. december 16-tól 4 főre emeli. 
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Illetményük megállapításánál a Köztisztviselők jogállásáról 
szóló 1992. évi XXIII.  tv. rendelkezései és a hatályos belső 
közszolgálati szabályok az irányadóak. 
 
Fenti döntést a Szervezeti és Működési Szabályzaton át kell 
vezetni. 
 
Határidő:  
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 
 
 

5./ Tüzelő segélyhez tűzifa biztosítása 
 Előadó: Fekete György GVB elnök 
 (előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 

Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes ismertette az előterjesztést. Javaslata volt, hogy ezt a lehetőséget 
kommunikálják ki a lakosság felé, jelöljék meg pontosan, hogyan lehet az igényt 
jelezni, meghatározva, hogy kik nyújthatnak be rá kérelmet, s aztán szülessen 
benne döntés. Azt is javasolta, hogy a megvásárolandó 50 m3 gallyfát, valamint a 
Városgondnokság műszaki telephelyén, és a régi rendőrség udvarán ledepózott 
mennyiséget egyként kezeljék.  
 
Antal FerencAntal FerencAntal FerencAntal Ferenc jelezte, hogy a beadott beadványokat átnézve megállapítható, hogy 
annak nagy része a CKÖ irodában íródik, és egy bizonyos kört érint, holott 
sokkal több rászoruló ember van, nyugdíjas, és nagycsaládos. 
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor elmondta, hogy a CKÖ kampányt csinált a segélyezésből. 
Egyetértett abban, hogy a tűzifa kiosztását a lakosság körében meg kell hirdetni, 
fel kel mérni a rászorulókat, valamint az egy főre eső jövedelemhez kell kötni.  
 
Fekete GyörgyFekete GyörgyFekete GyörgyFekete György képviselő az üléstermet elhagyta (10 szavazó). 
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond meglátása volt, hogy ezt a fát problémamentesen kiosztani nem 
lehet, a televízióban is elhangzottak ezzel kapcsolatban a nyilatkozatok, az 
emberek várják, adják a kérelmeket befelé. Szerinte ezt a problémát a szociális 
bizottság nem vállalhatja fel, sokkal nagyobb a szegénység a városban, mint 
bármikor is volt. Említést tett más településekről, ahol bizonyos összeget kértek 
a fáért.  
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes az említett televíziós nyilatkozatra reagálva elmondta, hogy az 
csak a Nyírerdő megkereséséről szólt, akkor sem tudták, és még most sem tudják 
a részleteket. Szerinte azt kell megállapítani, hogy ki nyújthat be rá kérelmet, és 
azt a jövő héten megjelenő Hajdúhadházi Lapokban közzé kell tenni.  
 
Dr. Horváth EditDr. Horváth EditDr. Horváth EditDr. Horváth Edit felhívta a képviselők figyelmét, hogy van egy érvényes helyi 
rendelet, ami rendelkezik a tűzifa segélyről. Ez a helyi rendelet a szociális 
törvény szabályairól rendelkezik, és a szociális törvény értelmében ez átmeneti 
segély. Az átmeneti segély nyújtásának helyi szabályait helyi rendelet 
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szabályozza le, ami jelenleg él, és aminek szabályai szerint lehet átmeneti 
segélyként kiosztani. Ez azt jelenti, hogy kérelemre lehet adni, vizsgálni kell a 
kérelmező jövedelmét, ami jelenleg az öregségi nyugdíjminimum másfélszerese, 
ami 42.750,- Ft az egy főre eső jövedelem a kérelmező családjában.  
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor elmondta, többen is megállították a tűzifa osztás miatt, és azzal 
tudta leszerelni őket, hogy az nem ingyen lesz, hanem jutányos áron, így szerinte 
ezért nem érkezett be több kérelem. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc egyetértett azzal, hogy kerüljön szabályozásra az, hogy kik 
kaphatnak a tűzifából. 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes véleménye volt, elsőként abban döntsenek, hogy ki kaphat tűzifa 
segélyt, valamint meddig hozzák meg a döntést, és meddig történik meg a 
kiosztás. A jövő héten megjelenő helyi újságba meg tudják jelentetni, amit 
minden háztartásba eljuttatnak. El tudta fogadni, hogy egy jelképes árat 
kérjenek érte. 
 
Kovács Kovács Kovács Kovács TamásTamásTamásTamás tájékoztatásként elmondta, eredetileg a Nyírerdő úgy biztosította 
volna ezt a fát, hogy ő osztotta volna szét az önkormányzat javaslatára. Ettől 
azonban elállt. Mivel az önkormányzat gazdasági tevékenységet nem folytathat, 
így a fát nem adhatja tovább pénzért, ezért marad az a megoldás, hogy átmeneti 
segélyként a szociális bizottság, mint a hatáskör gyakorlója osztja ki. Megoldás 
lehet az is, hogy támogatásként a képviselő-testület saját szabályai szerint adja 
oda a rászorulóknak. A kérelmek száma 90 felett van, amit az ügyfelek továbbra 
is folyamatosan adnak befele. Az egyik lehetőség az lenne, ha a bizottság nem 
tárgyalná másnap ezeket a kérelmeket, a testület kikommunikálja a 
polgármester úr által elmondottak szerint, majd visszakerül a bizottság elé, és 
mivel a bizottságnak van mérlegelési joga, dönthet arról, hogy kikap belőle. A 
bizottsági ülésen a nem tag képviselők is részt vehetnek tanácskozási joggal. A 
megvásárlásra kerülő kb. 50 m3 gallyfa a Szabó Gábor úti iskola udvarán lenne 
elhelyezve, ahol feldarabolásra kerülne, és vesszőkosarakba lenne kimérve a 
kérelmezők felé. A meglévő fa, ami a műszaki telephelyen és a régi rendőrségi 
udvaron van, szintén hasonló módon kerülne szétmérésre.  
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond javaslata volt, hogy idős, kis nyugdíjas emberek részére 
kerüljön kiosztásra ez a fa. 
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor arról tájékoztatta képviselőtársait, hogy tudomása szerint nagyobb 
mennyiségű gallyfája van a Nyírerdőnek, mint amiről beszélnek. Véleménye volt 
kezdjék meg a kiszállítást, és január végén, február elején osszák ki ezt a 
mennyiséget.  
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes az elhangzottra reagálva elmondta, a kiszállítást a szerződés 
aláírása után lehet elkezdeni, és mindenképpen döntést kell hozni a kiosztásról. 
Szerinte, ha nem a fáért kérnek pénzt, a kapcsolódó költségeket kifizettethetik az 
emberekkel az értékesítési szerződéstől függetlenül, mivel a fa ára azért ilyen 
jutányos, mivel szociális célra adják. Ismételten hangsúlyozta, döntsenek arról, 
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hogy ki kaphat belőle. Támogathatónak tartotta azt az elhangzott javaslatot, 
hogy idős, alacsony nyugdíjas emberek kapjanak ebből a fából.  
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc véleménye volt, hogy a faosztást kiszállítással kell megoldani, 
valamint szerinte ha alacsonyabb árat kérnek, mint a vásárolt fa ára, akkor az 
nem minősül kereskedelemnek.  
 
Antal FerencAntal FerencAntal FerencAntal Ferenc felhívta képviselőtársai figyelmét, hogy ez szociális jellegű fa, így 
semmilyen alapon nem kérhetnek érte pénzt. Egyetértett azzal, hogy első körben 
az időskorúak kapjanak a fából, ami nem jelentené azt, hogy a rászoruló családok 
kimaradnak belőle. 
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István egyetértett azzal, hogy ennek a fának a szétosztása nagyon 
hálátlan feladat lesz, véleménye volt, hogy hosszabb időt hagyjanak rá. 
Javasolta, hogy a kérelmek beadásának határideje január 10-e körül legyen, az 
elbírálás pedig január vége.  
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes egyetértett azzal, hogy elsősorban a 70 éven felüliek szociális 
alapon kapjanak a fából.  
 
Vargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés Ilona azzal értett egyet, hogy 70 éven felüliek, és akiknek az egy 
főre eső jövedelem a mindenkori nyugdíj minimum másfélszeresét nem éri el, a 
szociális rászorultság fogalmába ez tartozik bele. Ha pedig ez a kör kevesebb, 
mint a 190 család, akinek tudnak adni fél köbméter fát, akkor vigyék lejjebb az 
életkort.  
 
Asztalos Péter, Csonka IstvánAsztalos Péter, Csonka IstvánAsztalos Péter, Csonka IstvánAsztalos Péter, Csonka István képviselők az üléstermet elhagyták (8 szavazó). 
 
Vargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés IlonaVargáné Sőrés Ilona elmondta, azt foglalják határozatba, hogy az értékesítési 
szerződést a polgármester aláírja, szociális segélyként kívánnak fát osztani, és 
annak szabályait úgy határozzák meg, hogy 70 éven felüliek, és szociálisan 
rászorultak kapnak belőle, az elosztást pedig január 15-e után kezdik meg. Ezt 
kell a helyi újságban megjelentetni. 
 
Dr. Horváth EditDr. Horváth EditDr. Horváth EditDr. Horváth Edit véleménye volt, hogy most ne kerüljön sor a kiosztás 
feltételeinek eldöntésére, csak adjanak egy iránymutatást, amit a hivatal ki fog 
dolgozni, és visszakerül a testület elé.  
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes a témát lezárva szavazásra tette fel az alábbi határozati 
javaslatot: Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta 
a Nyírerdő Zrt. Hajdúhadházi Erdészetével kötendő a mellékelt értékesítési 
szerződés-tervezetet és úgy döntött, felhatalmazza a polgármestert a szerződés 
aláírására. Ezzel egyidejűleg az átmeneti segély keretből 150.000 Ft összeget 
biztosít a gallyfa (tűzifa) megvásárlására. Felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a tűzifa árának megfizetéséről a Nyírerdő Zrt. Hajdúhadházi 
Erdészete felé. Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Városgondnokság Műszaki telephelyén lévő 30 m3 és a régi 
rendőrség udvarán elhelyezett 15 m3 tűzifa átmeneti (tüzelő) segélyként történő 
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kiosztásának lehetőségét, és úgy döntött, hogy a megvásárlásra kerülő gallyfa, 
illetőleg a rendelkezésre álló 45 m3 tűzifa kiosztásáról külön határozatban 
rendelkezik. Határidő: 2010. december 14., felelős: Csáfordi Dénes polgármester. 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot 8 igen szavazattal elfogadta, és 
meghozta az alábbi határozatot: (T. kód: Z1) 
 
307/2010. (XII.13.)HÖ sz. határozat307/2010. (XII.13.)HÖ sz. határozat307/2010. (XII.13.)HÖ sz. határozat307/2010. (XII.13.)HÖ sz. határozat    
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Nyírerdő 
Zrt. Hajdúhadházi Erdészetével kötendő a mellékelt értékesítési szerződés-
tervezetet és úgy döntött, felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.  
Ezzel egyidejűleg az átmeneti segély keretből 150.000 Ft összeget biztosít a 
gallyfa (tűzifa) megvásárlására. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a tűzifa árának megfizetéséről a 
Nyírerdő Zrt. Hajdúhadházi Erdészete felé. 
  
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Városgondnokság Műszaki telephelyén lévő 30 m3 és a régi rendőrség udvarán 
elhelyezett 15 m3 tűzifa átmeneti (tüzelő) segélyként történő kiosztásának 
lehetőségét, és úgy döntött, hogy a megvásárlásra kerülő gallyfa, illetőleg a 
rendelkezésre álló 45 m3 tűzifa kiosztásáról külön határozatban rendelkezik.    
 
Határidő: 2010. december 14. 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes szavazásra tette fel az alábbi fa kiosztásra vonatkozó határozati 
javaslatot: Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a Nyírerdő Zrt-től megvásárlásra kerülő gallyfát és a 
rendelkezésre álló 45 m3 tűzifát átmeneti segély természetbeni formájában - 
tüzelő segélyként - a 70. életévüket betöltött személyeknek kívánja nyújtani, 
akiknek a családjában az egy főre jutó jövedelem nem haladja meg az öregségi 
nyugdíj legkisebb összegének 150%-át – 2010. évben 42.750,- Ft-ot -, egyedül élők 
esetén 200%-át – 57.000,- Ft-ot -. A támogatás iránti kérelmeket az erre 
szerkesztett külön nyomtatványon – átmeneti (tüzelő) segély iránt - lehet a 
Polgármesteri Hivatalba benyújtani 2011. január 14-éig. A támogatások 
megállapításáról Szociális, Családvédelmi és Egészségügyi Bizottság dönt. A 
támogatottak részére a tüzelő segélyt az önkormányzat 2011. január 31-éig 
kiszállítja. Felkéri a polgármestert, hogy a tüzelő segély kiosztásáról intézkedjen. 
Határidő: 2011. január 31., felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot 8 igen szavazattal elfogadta, és 
meghozta az alábbi határozatot: (T. kód: K6) 
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308/2010.(XII.13.) HÖ sz. határozat308/2010.(XII.13.) HÖ sz. határozat308/2010.(XII.13.) HÖ sz. határozat308/2010.(XII.13.) HÖ sz. határozat    
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
Nyírerdő Zrt-től megvásárlásra kerülő gallyfát és a rendelkezésre álló 45 m3 
tűzifát átmeneti segély természetbeni formájában - tüzelő segélyként - a 70. 
életévüket betöltött személyeknek kívánja nyújtani, akiknek a családjában az 
egy főre jutó jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj legkisebb 
összegének 150%-át – 2010. évben 42.750,- Ft-ot -, egyedül élők esetén 200%-át – 
57.000,- Ft-ot -. 
 
A támogatás iránti kérelmeket az erre szerkesztett külön nyomtatványon – 
átmeneti (tüzelő) segély iránt - lehet a Polgármesteri Hivatalba benyújtani 2011. 
január 14-éig.  
 
A támogatások megállapításáról Szociális, Családvédelmi és Egészségügyi 
Bizottság dönt. A támogatottak részére a tüzelő segélyt az önkormányzat 2011. 
január 31-éig kiszállítja.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy a tüzelő segély kiosztásáról intézkedjen. 
 
Határidő: 2011. január 31. 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
 
 
Csáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi DénesCsáfordi Dénes megköszönte a munkát, az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 
 
 
 Dr. Horváth Edit       Csáfordi Dénes 
    mb. jegyző          polgármester 
 
 
 

Borsi István 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


